
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Vedeckej rady Ústavu merania Slovenskej akadémie vied, v. v. i. 

(ďalej aj „ Vedecká rada“ ) zo dňa 26. januára 2023 

 

Prítomní: J. Maňka, I. Frollo, M. Hain, M. Chvosteková, J. Lapin, J. Markovič, V. Smieško, A. 

Šatka, J. Švehlíková 

Ospravedlnení: - 

Prizvaní: M. Tyšler, V. Witkovský 

Program zasadnutia: 

1. Schvaľovanie správy o činnosti ÚM SAV, v.v.i. za rok 2021. 

2. Rôzne 

 

Zasadnutie VR ÚM SAV, v.v.i. otvoril predseda VR Ján Maňka a zaželal prítomným úspešný 

nový rok. 

1. Schvaľovanie správy o činnosti ÚM SAV, v.v.i. za rok 2022. 

Riaditeľ ÚM V. Witkovský predstavil najdôležitejšie body správy v prezentácii. Pri niektorých 

ukazovateľoch bol porovnaný vývoj a trendy počas niekoľkých predchádzajúcich rokov.  

V. Witkovský okomentoval aj výsledky medzinárodnej akreditácie, v ktorej bol ÚM zaradený do 

kategórie „C“, čo je slabšie ako v minulom období.  

Odporúčania medzinárodného panelu: „Štruktúra vedeckých oddelení by mala byť prispôsobená 

vedeckým prioritám, spolupráca s metrologickými ústavmi, znížiť podiel nevedeckých 

pracovníkov. Využívať konferenciu a časopis pre vytváranie sietí medzinárodnej spolupráce.“ 

 

Vedecká rada schválila text záverečnej správy s pripomienkami jednomyseľne. 

 

2. Rôzne 

V rámci tohoto bodu bola diskutovaná využiteľnosť Oddelenia vývoja a inovácii prístrojovej 

techniky aj pre iné ústavy SAV. Dr. Hain uviedol, že pracovníci tohto oddelenia pripravovali 

súčasti meracích experimentov a zariadení nielen pre viacero ústavov SAV, ale aj pre 

Metrologický ústav a firmu Datalan. 

Dr. Lapin odporučil, aby sa aj v Správnej rade načrtli perspektívy rozvoja a hlavné témy 

základného výskumu kompatibiné s výzvami Horizontu, aplikovateľné v priemysle ale aj iných 

odvetviach. 

 

 

V Bratislave, 26.01.2023. 

 

Zapísala: J. Švehlíková  

Overil: J. Maňka. 

__________________________________ 
Ján Maňka, predseda VR ÚM SAV, v.v.i. 


